
Referat af skolebestyrelsesmøde den 28. oktober 2024
Referent: Annette Fuglsang

Fraværende, anmeldt:

Fraværende, uanmeldt:

0.Meddelelser

a) Formanden

Der er ikke umiddelbart nogen der har mulighed for at deltage i samtale til sekretærstilling.

Der har været dialogmøde, hvor Bjarne Schytte Nielsen, Trine Hollænder og Hasse Winther var afsted. Emnerne
var lidt komplekse og langt fra hverdagen.

Bjarne Schytt Nielsen melder tilbage til formanden og udvalgsformanden, at det kunne være fint med en
dagsorden lidt tidligere, så man har mulighed for at forberede sig.

b) Skolen

Bjarne Schytt Nielsen oplyste, at der pt. er mange opgaver ud af huset i øjeblikket.

Motionsdagen før efterårsferien var en fin dag.

c) Specialafdelingen

Annette Fuglsang oplyste, at afdelingen er blevet færdige med meddelsesbøger og indsatsplaner, og derfor er
inde i en rimelig rolig periode.

Der kommer elever drypvis i løbet af året, som er med til at give lidt uro i klasserne.

d) Nyt fra medarbejderne

Der arbejdes med fællesskabende læringsmiljøer.

Der er stadig lidt opstartsudfordringer med den nye gårdvagtsplan. Der er en større synlighed af voksne, og det
er positivt.

Planen tilpasses ift. årstider.

7.klasserne fylder meget på gangen i frikvarterne.

e) Elevrådet

Eleverne er i gang med at lave en nyt design til skoletrøjerne.

Johan Winther er blevet valgt til elevrådsformanden

Eleverne skal i gang med at finde nye navne til skolen områder.

1.10. klasse og lovudspil

Bjarne Schytt Nielsen oplyste, at 10. klasse skal udfases, og der skal laves et andet ungdomsuddannelsestilbud
EPX.
Det kommer til at betyde en del for Tingagerskolen.
Vi har i en del år været i pladsmangel og pavillonen vil blive pillet ned i 2026, men hvis vi får 4 nye lokaler i 2030,
skal vi nok ikke forvente at få lov at bygge ud.
Som ung får man kun et forsøg til at bestå sin folkeskole.
Bjarne Schytt Nielsen oplyste, at Tingagerskolen oplever, at der er mange unge, der vælger 10.kl., og der er også
mange der kommer tilbage fra et efterskoleophold, der ikke kunne gennemføres.

Der var den 10/10-24 kl. 10.00 et event, hvor en mindre demonstration fandt sted på Facebook og Aula.



2. Fællesskabende læringsmiljøer

Bjarne Schytt Nielsen gennemgik procesplan for implementering af fællesskabende læringsmiljøer, som også er
gennemgået for personalet.

Fællesskabende læringsmiljøer er ikke en spareøvelse, men en omlægning af midlerne.

8,2% af vores elever i FMK har et tilbud i specialområdet. FMK ønsker at det kommer ned på
landsgennemsnittet, da det vil give mange ekstra millioner til almenskolen.

Der er indlagt noget efter/videre-uddannelse, først for ledelsen og senere for resten af personalet.

3. Evt.

Kvaliteten af skolefoto har i år været ringe.


